
I letos se velmi vydařil Světový pohár FIS Masters Cup  

Opět o druhém březnovém víkendu, 8. – 9.3.2025, uspořádala společnost SJ SKI jako hlavní 
pořadatel Světový pohár kategorie Masters v alpských disciplínách….,máme za sebou 
náročný soutěžní víkend, úspěšný se skvělou účastí !!! 
Závodníci kategorie Masters 30+ opět poměřili svoje síly ve slalomu a obřím slalomu. 
„Pec pod Sněžkou je jedním z našich nejlepších lyžařských středisek a má pro Masters skvělé 
tratě na sjezdovce Javor, proto je mezi lyžařskou Masters světovou elitou o tyto závody velký 
zájem. Letos jsme měli přihlášených přes 150 závodníků ze 16 zemí lyžařského světa.“ Říká 
dlouholetá předsedkyně OV Iva Kárníková. 
I tento víkend jsme na perfektně připravených tratích mohli sledovat domácí závodníky, 
závodníky z tradičních vyspělých lyžařských velmocí, ale také z těch sjezdařsky moc 
neznámých. Na letošní ročník se přihlásili Masters atleti, kteří v České republice opravdu ještě 
nikdy nestartovali, jako zástupce za Finsko a Holandsko, ale nutno vyzdvihnout i závodníky za 
Kazachstán, Lotyšsko a Gruzii. 
Opět nejstarším závodníkem byl 93letý slovenský reprezentant František Dolník. Nejstarší 
závodnicí pak opět domácí závodnice 79letá Jaroslava Davidová. 
Sněhu bylo letos, na rozdíl od minulých let, na obou sjezdovkách, kde se závody uskutečnily, 
dost. Problém pořadatelům dělalo pouze teplé počasí, vládnoucí v posledních dnech po celé 
republice, ale i v Evropě. 
„Díky nočním mrazům se tratě zpevnily a vydržely i nápor nadšených borců při slalomu i obřím 
slalomu. Určitě velkou pomocí i při nepřízni počasí je technická četa ze Slovanu Pec a TJ Loko 
Trutnov a samozřejmě podpora vedení areálu Ski resort Černá hora – Pec. Po prvotních 
obavách o kvalitu tratě díky teplému počasí, byly soutěže odjety ke spokojenosti závodníků a 
hodnoceny velice pozitivně, což je pro nás jako organizátory potvrzení kvality a dobře 
odvedené práce,“ dodává předsedkyně OV. Nakonec slunečné počasí, dobře vybrané i kvalitně 
postavené tratě a vysoká účast světových reprezentantů byly tím ukazatelem opětovné kvality 
a oblíbenosti tohoto šampionátu. 
Samozřejmě bez pomoci partnerů, sponzorů, kteří s námi spolupracují již řadu let, nebylo by 
možné tuto již tradiční mezinárodní akci uspořádat. 
 
Proto patří všem velké poděkování. Již se připravují jednání k termínům na příští sezonu, tak 
si držme palce, ať je Česká republika opět v přední linii. 
 
 


